
§ 1 Mötets  öppnande 
Oscar Evertsson  (Ordförande) öppnar mötet klockan  08.04 

§ 2 Närvarande 
Oscar Evertsson  (Ordförande) 

Miranda  Bånnsgård  (Vice  ordförande) 

Fredrik Bengtsson  (Socialt ansvarig) 

Rebecka  Reitmaier (Ledamot) 

Jesper Jaxing  (Masteransvarig) 

Katarina  Bergbom (Kassör) 

§ 3 Val av mötets  ordförande 
Oscar Evertsson  väljs som mötets ordförande. 

§ 4 Val av mötets  sekreterare 
Rebecka  Reitmaier väljs som mötets sekreterare. 

§ 5 Val av mötets  justerare tillika rösträknare 
Jesper Jaxing  och  Miranda  Bånnsgård. 

§ 6 Adjungeringar 
Föreligger ej. 

§ 7 Uppföljning 
 

Styrelsen  gav ett förslag  till  revisorerna att de  skulle  hålla  i  en  infokväll  för att nya  skulle 

söka. Revisorerna  verkade  okej  med  detta. Jesper kommer skriva  en  proposition  för 

revisorernas nya  ansvar.  

 

Fredrik ville  anordna  en  föreläsning  med  akademihälsan, den  ska  handla  om 

bildskärmsergonomi. Föreläsningen  ska  främst riktas mot förstaårseleverna. För att få  en 

offert ville  företaget veta  vilken  dag  vi  ville  ha  denna  föreläsning, styrelsen  föreslog 

tisdag  eller onsdag  vecka  40  eller 41. Programledningen  kan  tänka  sig  att sponsra  detta 

event men  inget är bestämt.  

 

Valberedningen  ska  som revisorerna  hålla  i  en  infokväll  för att sökande  ska  få  mer 

information  om detta. PR har gjorts av de  sittande. 

§ 8 Meddelanden 
Föreligger ej. 



§ 9 Diskussionspunkter 

Sektionsmöte 

För att få  mer information  angående  beslut om användande  av Bonsai  campus ska 

Oscar maila  till  dom och  be  om mer information  om hur läget är efter mottagningen. 

Jesper ska  skriva  proposition  för revisorernas ändrade  ansvar vilket bara  är att även 

hålla  i  ett infomöte  en  gång  per år. Budget och  verksamhetsplan  kommer att planeras på 

kvällen  den  26/9. Det kommer även  hållas i  en  info-kväll  angående  den  avvikande 

budgeten  detta  året 28/9, mer info  om detta  kommer läggas ut på  chalmers.it. Oscar ska 

göra  verksamhetsrapport.  

Logga  

Loggan  är klar men  styrelsen  behöver bestämma  vilka  representationskläder som ska 

beställas.  

Äskning  angående  after school 

Styrelsen  godkänner äskningen  om att arrangera  afterschool.  

Städning/ordning  av skåp  & dokument  

Vi  behöver ordna  alla  dokument bättre  och  ska  välja  en  dag  att städa  styrelsens skåp 

tillsammans. Katarina  ber även  alla  att lägga  kvitton  i  inkastet och  öppna  brev direkt om 

vi  hämtar dem först.  

 

§ 10 Runda Bordet 
Föreligger ej. 

§ 11 Mötets  avslutande 
Oscar avslutar mötet 09:00.  

 

 



Victor Nilsson (och S.P.R.I.T.)

Victor Nilsson

Vi i S.P.R.I.T. skulle vilja arrangera en afterschool med vegetarisk buffé för alla sektionens 
medlemmar. Vi tycker att det råder brist på spontana arrangemang i mindre skala - de flesta 
kvällar som inte formas runt en sittning eller liknande tenderar att skapas av sittande 
kommittér och når sällan ut till gemene teknolog. 

Vi hoppas att vi med ett sådant arrangemang kan öka medvetenheten för kommittéarbete 
och intresset för sektionen i allmänhet - vi försöker skapa en trevlig kväll för alla som vill 
komma och låta intresset för sektionens arrangemang finnas kvar i denna mellanperiod som 
uppstår efter mottagningens slut men aspningens start. Vi som patetförening vill arrangera 
då vi vet att de sittande kommittéerna måste få tid att hämta sig efter mottagningen; även om 
de givetvis får hjälpa till om intresse finns så är det vi som drar i arrangemanget. 

Vi tänkte att vi använder oss av Hubben, men att vi gärna bjuder gäster på soppa med 
tillbehör i form av bröd och hummus. Vi baserar vår kostnad på det ungefärliga priset för 
gemensam matlagning (samlag) i Hubben som händer lite då och då. Vi ser även gärna att vi 
kan bjuda på *alkoholfri* dryck till detta, i form av saft eller läsk. 



Soppa 20kr á 50 personer 1000

Mattillbehör, 5 kr á 50 personer 250

Alkoholfri dryck, 5 kr á 50 personer 250

1500




